
ROMÂNIA JUDEȚUL SIBIU 

MUNICIPIULMEDIAŞ 

CONSILIUL LOCAL MEDIAS 

 

RAPORT DE ACTIVITATE NOIEMBRIE - DECEMBRIE 2024  

(conf. art. 225 alin. 2 din OUG nr. 57/2019) 

 

Consilier:  Vișa  Ioan 

 

I. PARTICIPĂRI LA ŞEDINŢELE PE COMISII DE SPECIALITATE ŞI LA 

ŞEDINŢELE CONSILIULUI LOCAL 

 

Am fost prezent la  cele două ședințe ordinare precum și la ședința extraordinară 

desfășurate la finele anului 2024. De asemenea am condus și ședințele comisiei juridice 

care au avizat proiectele repartizate acestei comisii (două ședințe). 

Am participat la ședința extraordinară convocată în anul 2024 și am condus ședința 

comisiei juridice care a avizat proiectele repartizate . 

 

( se  vor  menționa ,în cazul absențelor , motivele acestora ) 

 

II. PROBLEME (ÎNTREBĂRI, INTERPELĂRI) DE INTERES GENERAL 

RIDICATE ÎN ȘEDINȚELE CONSILIULUI LOCAL 

 

 

1. În ședința Consiliului local din data de 18 decembrie 2024 la punctul 9 al ordinii de 

zi am constatat că atât raportul primarului cât și raportul directorului de specialitate 

Oancea recomandau consiliului să aprobe închirierea unei  suprafețe de aprox 10 ha 

pășune cetățeanului Hașegan Sabin Nicolae   numai pentru motivul că deține 400 

de oi . Și în cererea lui petentul Hașegan solicita închirierea pășunii pentru același 

unic motiv.                                

          În consecință am ridicat obiecțiuni arătând că sunt încălcate principiile atribuirii 

bunurilor                    publice și că pășunea respectivă ar trebui atribuită prin licitație. 

Atât primarul municipiului cât și directorul Oancea m-au asigurat că pășunea respectivă 

a  fost deja atribuită printr-o licitație cetățeanului Hașegan Sabin Nicolae și că închirierea 

este doar o formalitate obligatorie. 

Nu am văzut niciodată vreun document care să ateste că pășunea respectivă a  fost deja 

atribuită printr-o licitație cetățeanului Hașegan Sabin Nicolae. 

2. În aceeași ședință am ridicat obiecțiuni cu privire la propunerea de vânzare a unei 

suprafețe de teren aflată pe strada Rubinului ,vis a vis,de magazinul Penny ,situată în 

spatele unei proprietăți care are intrarea pe strada Ștefan cel Mare.  

Sunt revoltat de inițiativa  administrației de a vinde acel spațiu verde, pe bucăți, 

riveranilor de pe strada Ștefan cel Mare . Spațiile verzi trebuie înregistrate ca atare 

în Registrul spațiilor verzi, dar am aflat că în Mediaș se întârzie înregistrarea 

spațiului respectiv  cu intenția clară de a fi vândut. 

În ședința respectivă inițiatorul vânzării  și/a retras proiectul și nu a mai fost supus 

dezbaterii consiliului. 

 

( se va menționa modul de rezolvare a acestor probleme și eventual observații ) 



 

III. PROBLEME DE INTERES INDIVIDUAL, RIDICATE ÎN ȘEDINȚELE 

CONSILIULUI LOCAL ȘI MODUL DE REZOLVARE AL ACESTORA 

 

Am solicitat în prima ședință de Consiliu să se asigure accesul Consilierilor la baza 

legislativă a primăriei . 

S/a aprobat cererea și în prezent consilierii au acces la calculatorul din sala de ședințe. 

 

Am mai solicitat o listă cu numerele de telefon ale directorilor din primărie cu scopul de a 

ne putea informa în legătură cu nelămuririle care persistă în legătură cu proiectele de 

hotărâri și documentațiile care le însoțesc. 

Am primit promisiuni că această problemă se rezolvă dar până în prezent nu am primit 

lista respectivă. 

 

IV. ÎNTÂLNIRI CU CETĂŢENII ŞI ACORDAREA DE AUDIENȚE (conf. art. 225 

alin. 1 din OUG nr. 57/2019) 

În anul 2024 întâlnirile cu cetățenii s/au desfășurat la sediul Partidului Patrioților . 

 

(se vor menționa numărul şi problemele mai importante ridicate de cetățeni precum și 

modul de soluționare a acestora ) 

 

V. ALTE ACŢIUNI LA CARE S-A PARTICIPAT ÎN EXERCITAREA MANDATULUI 

 

 

(se vor menționa inclusiv participarea la acțiuni culturale, sportive, social-umanitare 

organizate de administrația locală sau alte organizații) 

 

 

DATA     SEMNĂTURA 

 

3 iulie 2025 

 

 

VIȘA IOAN 

NOIEMBRIE - DECEMBRIE 2024 
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